
I-1/10/2009. ikt. sz.  
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2009. január 28-án 
megtartott Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyző 
 Csatári Terézia igazgatási irodavezető 
  
 Dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 
 Pihurik Katalin bizottsági tag 
 Csatári Lajos bizottsági tag 
 Dékány József bizottsági tag 
 Földesi Zoltán bizottsági tag 
 Erdeiné Mucsi Márta bizottsági kültag 
 Földi Zoltán bizottsági kültag 
 Parola Csaba bizottsági kültag 
 
Meghívottak: 
 Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgató 
 Somogyi Erzsébet ÁMK könyvtár intézményegység-vezető 
 Diósné Ambrus Erzsébet ÁMK óvoda intézményegység-vezető 
 
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, a Polgármestert, a Jegyzőt, az igazgatási irodavezetőt, az 
ÁMK igazgatóját és intézményegység-vezetőit, valamint az Oktatási- Közművelődési és 
Sport Bizottság megjelent tagjait. 
A bizottság jelenlévő tagjainak száma 8 fő, távolmaradt Kiss Gábor és Horváth László 
bizottsági tag. 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság 
tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen.  
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 
 

1. A tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjára javaslattétel a 
2009/2010. tanévre vonatkozóan. 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 

 
2. Beíratás időpontjára javaslattétel a 2009/2010. tanévre az ÁMK Alapfokú 

Művészetoktatási Intézményegységre vonatkozóan. 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 

 
3. Az óvodai beíratás időpontjára javaslattétel a 2009/2010. nevelési évre vonatkozóan. 

Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 
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4. Javaslattétel az óvoda nyári zárva tartásáról a (11/1994. (VI. 8.) MKM r. 2. §. (7) bek. 

alapján.) 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 
 

5. Bejelentések. 
 
 

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? 
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
1/2009. (I. 28.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága a 2009. január 28-án tartandó ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

1. A tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjára 
javaslattétel a 2009/2010. tanévre vonatkozóan. 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 
 

2. Beíratás időpontjára javaslattétel a 2009/2010. tanévre az ÁMK 
Alapfokú Művészetoktatási Intézményegységre vonatkozóan. 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 
 

3. Az óvodai beíratás időpontjára javaslattétel a 2009/2010. nevelési évre 
vonatkozóan. 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 
 

4. Javaslattétel az óvoda nyári zárva tartásáról a (11/1994. (VI. 8.) MKM 
r. 2. §. (7) bek. alapján.) 
Előadó: Csatári Terézia igazgatási irodavezető 

 
5. Bejelentések. 

 
 

1. Napirendi pont: A tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása 
időpontjára javaslattétel a 2009/2010. tanévre vonatkozóan. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Az első napirendi 
pont a tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjára javaslattétel. 
Megkéri az igazgatási irodavezetőt, hogy az előterjesztéshez amennyiben kiegészítése van, azt 
ismertesse. 
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Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy minden 
intézménnyel, intézményegységek vezetőivel egyeztetett a beíratások időpontjáról. 
Ecsegfalvára is megküldte az előterjesztést döntés céljából. Az első osztályos korú gyermekek 
névsorát megkérte a népesség-nyilvántartótól, megküldte a református általános iskolába és a 
Ványai Ambrus Általános Iskolába is. Kb. 70 gyermek van, lehet több is, hiszen minden 
évben az volt a gyakorlat, hogy 2-3 nyári születésű gyermeket is beírattak a szülők az 
iskolába. A 2008-ban óvodában maradt gyermekeket és a 2002. június 2-től 2003. május 31-ig 
született gyermekeket gyűjtötte ki. Ugyanakkor a június 1-től december 31-ig született 
gyermekeket is írathatnak be szülők az iskolába, joga van rá a szülőnek, általában a nyáron 
született gyermekek közül szokott előfordulni. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megköszöni az 
irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a 
tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratási időpontjára vonatkozóan? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki a határozati javaslat szerint javasolja a 2009/2010. 
tanévre a tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratásának időpontját 
meghatározni, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
2/2009. (I. 28.) OKS. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a 
Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által fenntartott 
Általános Művelődési Központban a 2009/2010. tanévre a tanköteles 
gyermekek első évfolyamra történő beíratásának időpontját az alábbiakban 
határozza meg: 

1. A dévaványai állandó lakos tanköteles gyermekek első évfolyamra 
történő beíratásának időpontja: 

2009. március 2. (hétfő) 8 00 – 16 00 óráig és 

2009. március 3. (kedd) 8 00 – 16 00 óráig 

2. Az ecsegfalvi állandó lakos tanköteles gyermekek első évfolyamra 
történő beíratásának időpontja: 

2009. március 2. (hétfő) 8 00 – 16 00 óráig. 

3. Az intézmény a beíratás idejét és a beíratással kapcsolatos egyéb 
közlendőit a határidő előtt legalább 30 nappal hozza nyilvánosságra a 
helyben szokásos módon. 
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2. napirend: Beíratás időpontjára javaslattétel a 2009/2010. tanévre az ÁMK Alapfokú 
Művészetoktatási Intézményegységre vonatkozóan. 
 
Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: A következő 
napirend a művészeti iskolába történő beíratás időpontjára javaslattétel. Megkéri az igazgatási 
irodavezetőt, hogy az előterjesztéshez amennyiben kiegészítése van, ismertesse. 
 
Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy az intézményegység vezetővel 
egyeztetett a beíratás időpontját illetően, az előterjesztés ezt az időpontot tartalmazza. 
 
Csatári Lajos - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Kérdése, hogy gitár 
tanszak indul-e a következő tanévben? 
 
Erdeiné Mucsi Márta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság kültagja, ÁMK 
intézményegység-vezető: A kérdésre válaszolva tájékoztat arról, hogy csak akkor tudják 
meghirdetni a gitár tanszakot, ha tanár jelentkezik. Eddig még nem jelentkezett az álláshelyre 
szakos tanár, így meg sem lehet hirdetni a tanszakot. 
 
Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Hozzáteszi, hogy a művészeti iskola a minősítését 5 
évre kapta, de akkor a jelenleg működő tanszakokat minősítették. 
 
Erdeiné Mucsi Márta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság kültagja, ÁMK 
intézményegység-vezető: Valóban, amennyiben új tanszakot indítanak, újra meg kell kérni a 
minősítést. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megkérdezi, hogy 
van-e valakinek kérdése, hozzászólása a művészeti iskolába történő beíratási időpontra tett 
javaslattal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki a határozati javaslat szerint javasolja a 2009/2010. 
tanévre a művészetoktatásra jelentkező tanulók beíratásának időpontját meghatározni, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
3/2009. (I. 28.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a 
Dévaványa - Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által fenntartott 
Általános Művelődési Központ József Attila Művelődési Ház és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Intézményegységében a 
2009/2010. tanévre a művészetoktatásra jelentkező tanulók beírását  

2009. március 2.(hétfő) 800 – 1600 óráig és 
2009. március 3.(kedd) 800 – 1600 óráig végezzék el. 

 
 

 4



3. napirend: Az óvodai beíratás időpontjára javaslattétel a 2009/2010. nevelési évre 
vonatkozóan. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: A következő 
napirend az óvodai beíratás időpontjára javaslattétel. Megkérdezi az igazgatási irodavezetőt, 
hogy a kötelezően óvodába járó gyermekek közül mennyien nem járnak még óvodába? 
 
Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Az 5. életévüket 2009-ben betöltött gyerekeket 
kötelező óvodába íratni, ők szeptembertől óvodakötelesek. Az a tapasztalat, hogy közülük 
általában 1-2 gyermek van, aki még nem járt óvodába. 
 
Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: Tájékoztat arról, hogy az 5. 
életévüket betöltő gyermekek között három gyermeket talált, akik még nem óvodásak. Az is 
előfordulhat, hogy csak Dévaványán vannak bejelentkezve lakcímileg, de ideiglenesen más 
településen élnek. 
 
Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy ilyen esetben a szülőknek levelet 
írnak, és kérik, hogy amennyiben más településen jár a gyermek, és a lakcímváltozást nem 
jelentette, akkor jelentkezzen át. Előfordulhat, hogy más településen albérletben laknak, oda 
nem tudnak bejelentkezni, és a dévaványai régi lakcíme maradt meg. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megköszöni a 
tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása az óvodai beíratási 
időpontokra tett javaslattal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki a határozati javaslat szerint javasolja a 2009/2010. 
nevelési évre az óvodások beíratásának időpontját meghatározni, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
4/2009. (I. 28.) OKS. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a 
Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által fenntartott 
Általános Művelődési Központ Óvoda Bölcsőde Intézményegységébe a 
2009/2010. nevelési évre történő óvodai jelentkezés módját és az óvodai 
felvétel időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 
 
1. A 2009. szeptember 31-jéig harmadik életévét betöltő/betöltött 

dévaványai gyermeket a 2009/2010. óvodai nevelési évre a 
szülő/törvényes képviselő személyesen, 

2009. március 2-án 800-1600 óráig valamint 
2009. március 3-án 800-1600 óráig 

írathatja be az 5510 Dévaványa, Eötvös u. 2. sz. alatti óvodai 
telephelyen. 
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2. A 2009. szeptember 31-jéig harmadik életévét betöltő/betöltött 
ecsegfalvi gyermeket a 2009/2010. óvodai nevelési évre a 
szülő/törvényes képviselő személyesen, 

2009. március 2-án 800-1600 óráig 
írathatja be az 5515 Ecsegfalva, Árpád u. 14. sz. alatti iskola 
épületében. 
 
Az Általános Művelődési Központ a beiratkozás idejét és a 
beiratkozással kapcsolatos egyéb közlendőit a határidő előtt legalább 
30 nappal hozza nyilvánosságra a helyben szokásos módon. 
 
 

 
4. napirend: Javaslattétel az óvoda nyári zárva tartásáról a (11/1994. (VI. 8.) MKM r. 2. 
§. (7) bek. alapján.) 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Rátér a következő 
napirendi pontra, amely az óvoda nyári zárva tartási idejének meghatározása. Az elmúlt 
években gondok voltak az óvoda zárva tartási idejével a szabadságolások miatt. Megkérdezi 
az intézményegység-vezetőt, milyen javaslatot tesznek a zárva tartás időtartamára? 
 
Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: Elmondja, hogy augusztus 10-től 
19-ig szeretnék kérni az óvodák és a bölcsődei csoport zárva tartását, mert augusztus 14-től 
már dolgozniuk kell a tanévkezdés előtt, többek között az adminisztrációs munkákat el kell 
végezni. Évek óta nem volt lehetőség arra, hogy az újonnan felvett gyermekek részére 
lehetőség nyíljon az óvodába beszoktatásra, hiába volt ügyelet, hiszen más óvodába járt 
szeptembertől. Ezért az augusztus utolsó hetét a beszokatások miatt is szeretnék meghagyni. 
Készített személyesen is felmérést a dolgozók munkahelyéről, külön vette az óvodát és a 
bölcsődét. A Felina Kft-ben 15 óvodás gyermek szülője és 1 bölcsődés szülője dolgozik, az 
EKUNA Kft-ben 4 óvodás és 1 bölcsődés szülője, Liker Istvánnál 8 szülő dolgozik, az M + Z 
Kft-nél 6 szülő. 
 
Pap Tibor – polgármester: A Felina Kft. augusztus 17-én áll le, kérték is, hogy egyezzen meg 
az óvodai szünet az üzem leállásával, mert az elmúlt évben is az volt a gond, hogy az óvoda 
egy héttel hamarabb szeretett volna bezárni, viszont a Felinának az összes partner cégéhez 
igazodnia kell. Az igazgatási irodavezető javaslata ezért szól augusztus 17-től 21-ig, de az 
csak 3 munkanapot jelent az ünnep miatt.  
 
Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Említést tesz arról, hogy az elmúlt évben 3 hét 
zárva tartási időt kértek, akkor is csak 9 napot kaptak. Most a 3 munkanap nagyon kevés.  
 
Földesi Zoltán - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Kérdése, hogy az óvónők 
igénybe tudják-e venni az éves szabadságukat? 
  
Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: Igyekeznek a beosztást úgy 
elkészíteni, hogy a szabadságokat ki tudja adni, de ha legalább 8 napig zárva lenne az óvoda, 
akkor könnyebb dolguk lenne a szabadságok kiadása tekintetében. Arról is említést tesz, hogy 
sajnos vannak olyan szülők, akik egész évben végig járatják az óvodába a gyermeket, pedig 
az sem tesz jót a gyermek fejlődésének, ha örökösen az óvodában van. Általában egy 
családban van apuka és nagyszülők is, meg kell tudni oldani kis időre a gyermek felügyeletet.  
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Földesi Zoltán - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Egyetért az óvoda 
kérelmével, hiszen a szülők nem az utolsó pillanatban lesznek értesítve, hogy 8 munkanapon 
zárva lesz az óvoda.  
 
Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Ecsegfalva 
polgármesterétől kapott információ alapján írta az előterjesztésben, mely szerint július 6-tól 
július 31-ig a konyhán nem főznek, ezért nem lenne óvoda sem, hiszen nem tudnak étkeztetést 
biztosítani.  
 
Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: Említést tesz arról, hogy az elmúlt 
évben 6 hétre zárt be az óvoda Ecsegfalván, és nem okozott az sem gondot. 
 
Csatári Terézia – igazgatási irodavezető: Közli, hogy az ecsegfalvi polgármestertől megkéri 
írásban is, hogy az óvoda nyári zárva tartásának időpontját küldjék el. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Egyetért azzal, 
hogy írásban is kérjék meg Ecsegfalváról, milyen időtartamra tervezik az óvoda nyári zárva 
tartását.  
Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása az óvoda zárva tartási idejére tett 
javaslattal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs.  
Elhangzott, hogy óvoda kérelme szerint, augusztus 10-től 19-ig legyen zárva az óvoda. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, egyetértenek-e az óvoda kérelmével? 
Kéri aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
5/2009. (I. 28.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az 
Általános Művelődési Központ Óvoda Bölcsőde Intézményegységében a 
nyári zárva tartás időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 
1. Az Általános Művelődési Központ Óvoda Bölcsőde Intézményegysége 

dévaványai telephelyei nyári zárva tartásának időpontja: 2009. 
augusztus 10-től 2009. augusztus 21-ig tart. 
 

2. Az Általános Művelődési Központ Óvoda Bölcsőde Intézményegysége 
Ecsegfalvi Óvoda tagintézménye nyári zárva tartásának időpontja: 
2009. július 6-tól 2009. július 31-ig tart. 

 
A Képviselő-testület bízza meg az intézmény vezetőjét, hogy az óvoda 
nyári zárva tartásának időpontjáról legkésőbb február 15-ig tájékoztassa a 
szülőket. 
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5. napirend: Bejelentések. 
 
 
Pályázati felhívás a „Városi rendezvénytervben” meghatározott szórakoztató 
rendezvények vendéglátóipari kiszolgálására  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Ismerteti, hogy az 
ÁMK József Attila Művelődési Ház és Alapfokú Művészetoktatási Intézményegysége a 
városi rendezvénytervben szereplő szórakoztató rendezvények vendéglátóipari kiszolgálására 
a pályázati felhívás tervezetet megküldte. Megkérdezi az intézményegység-vezetőt, van-e 
kiegészítése a pályázati felhívással kapcsolatban? 
 
Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezető: Elmondja, hogy az elmúlt évi felhívás 
szerint készítette el a felhívást. A városnapi és augusztus 20-ai rendezvényre szól a pályázati 
kiírás. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Véleménye szerint 
a pályázati felhívást a mellékelt tervezet szerint javasolják kiírásra. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, egyetértenek-e javaslattal? Kéri, aki a városi 
rendezvénytervben szereplő szórakoztató rendezvények vendéglátóipari kiszolgálására a 
pályázati felhívás tervezetet az előterjesztés szerint javasolja megjelentetésre, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 

 H a t á r o z a t 
6/2009. (I. 28.) OKS. Biz. hat. 
 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek az alábbi 
pályázati felhívás megjelentetését: 
 

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 
 

Dévaványa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 
hirdet: 

 
DÉVAVÁNYA 2009. ÉVI VÁROSI SZABADTÉRI 

RENDEZVÉNYEINEK „VENDÉGLÁTÓI TEVÉKENYSÉG 
BIZTOSÍTÁSA” CÉLJÁBÓL. 

 
Rendezvények: 

Városnap – Dévaványaik IV Világtalálkozója: 2008. július 3-5. 
Szent István napi ünnepek: 2009. augusztus 20. 
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A pályázatnak tartalmaznia kell a pályázó részletes elképzelését a 
vendégek teljes körű kiszolgálásáról, illetve annak személyi és tárgyi 
feltételeiről, továbbá annak az összegnek a meghatározását, mellyel a 
rendezvények műsoraihoz hozzájárul.  
 
A pályázattal kapcsolatban felvilágosítást lehet kérni a Művelődési 
Központ irodáján, valamint az alábbi telefonszámon: 66/483-051 
 
BENYÚJTÁSI HATÁRIDŐ: 2009. március 14. 
Cím: Művelődési Központ Dévaványa, Gyöngy u. 6. 
 
A beérkezett pályázatokat a Képviselő-testület pénzügyi bizottsága értékeli 
és bírálja. 
A nyertes pályázatról a Képviselő-testület dönt.  

 
 
 
A Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény a Dévaványai Hírlap hirdetési áraira, illetve 
a múzeum belépőjegy árának emelése 
 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztéseket. A Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény a Dévaványai Hírlap 
hirdetési áraira, illetve a múzeum belépőjegy árának emelésére tett javaslatot. A Hírlap 
hirdetésének áraira 20 %-os és 50 %-os emelési javaslatot terjesztett elő. Tájékoztatja a 
bizottság tagjait, hogy a hirdetési díjak, illetve a belépőjegy emelése az intézményvezető 
hatásköre, a munkacsoport ülésén kérték ugyanis, hogy emeljen a díjakon.  
Az intézmény vezetője a pénzügyi bizottság ülésén elmondta, hogy a Dévaványai Hírlap 
hirdetési árait 20 %-os mértékkel emeli meg, illetve a gyűjtemény belépőjegyének árát felnőtt 
látogató esetén 100 Ft-ról 200 Ft-ra, nyugdíjas, diák látogató esetén 60 Ft-ról 100 Ft-ra emeli. 
A hirdetési árak emelését és belépőjegy díjának emelését tudomásul veszik. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: A következő 
előterjesztés a Ladányi Mihály emlékszobor talapzatának feliratára tett javaslatok 
véleményezése. Két újabb idézet érkezett, ezeket is megkapták a bizottsági tagok. Kéri a 
javaslatokat. 
 
Pihurik Katalin - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Kérdése, hogy milyen 
terjedelmű idézetet lehet a talapzatra vésetni, meghatározásra került-e hány betűből állhat? 
 
Pap Tibor – polgármester: Véleménye szerint lehet a betűközöket sűríteni is, ha hosszabb 
idézetet választanak. 
 
Somogyi Erzsébet – ÁMK Ladányi Mihály Könyvtár intézményegység-vezető: Megjegyzi, 
hogy a 21-es és 26-os idézet ugyanaz, csak egyik több idézetet tartalmaz a versből. 
Ugyanakkor ez az idézet szerepel a könyvtár falán elhelyezett márványtáblán is, ezért 
véleménye szerint ugyanazt az idézetet ne válasszák. 
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Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Említést tesz arról, 
hogy a festőművészek által a Ladányi-kötetbe írt idézet a 28-as számú, ők ezt tartották 
megfelelőnek.  Elmondja még, hogy személy szerint a 23-as idézetet is jónak tartja. 
 
Pap Tibor – polgármester: A 14-es idézetet javasolja. 
 
Somogyi Erzsébet – ÁMK Ladányi Mihály Könyvtár intézményegység-vezető A 15-ös idézetet 
javasolja. 
 
Földesi Zoltán - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: 31-es idézet első két sorát 
javasolja. 
 
Pihurik Katalin - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Jónak tartja még többek 
között a 19-es idézetet. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Összefoglalja a 
javaslatokat: 28, 31 első két sora, 23, 14, 15, 19. 
Kéri a szavazatokat az idézetekre: 
Megállapítja, hogy a javasolt idézetekre az alábbi szavazatok történtek  
28-as idézet: 6 szavazat 
31-es idézet első két sora: 3 szavazat 
23-as idézet: 3 szavazat 
14-es idézet: - 
15-ös idézet: -  
19-es idézet: 2 szavazat. 
 
Az elnök javasolja, hogy az első 3 legtöbb szavazatot kapott idézetet terjesszék a testület 
elé, és a testület döntsön a szobor talapzatának feliratáról. 
 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megkérdezi, hogy 
van-e még valakinek bejelentése? 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a Békés Megyei 
Önkormányzat vezetésével többször is beszéltek már, hogy mely településeken szeretnének 
megyejárást megtartani. Dévaványára vonatkozóan is kértek alkalmas időpontra javaslatot. 
Felvetődött a Ladányi Mihály emléknap is a megye részéről. A szervezőknek elmondta, hogy 
jobbnak tartaná ha a városnapon, pénteken, amikor indul az egész programja a 
rendezvénynek, és este komolyzenei koncert is lesz, megyei fenntartású szimfonikus zenekar 
lép fel, aznap legyen a megyejárás is. Így napközben megyei intézmények mutatkoznának be, 
az aznap hazatérő vendégek is részt vehetnek a programokon, és ha lehet, akkor a dévaványai 
szakképzés 100 éves évfordulóját is ekkor lehetne megtartani. Farkas Zoltán Alelnök Úr 
jelezte, hogy február elején a programiroda részéről felkeresik és egyeztetnek a programokról. 
Ezen a napon lenne együttes képviselő-testületi ülés is. Dévaványa a Békés Megyei 
Önkormányzat szempontjából jelentős település, az ittlévő három intézményegysége által.  
Próbálják színesíteni a programokat egész nap, úgy tudja, hogy vándorkiállítás is lenne a 
levéltári anyagokból, meg kell nézni, hogy a helytörténeti gyűjteményben elfér-e az anyag. A 
rendezvény színvonalát emelné, és a programokat színesítené a megyejárás.  
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Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megköszöni a 
Polgármester Úrnak a tájékoztatást.  
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek bejelentése? 
Megállapítja, hogy több bejelentés nincs. 

A bizottság elnöke megköszöni a jelenlévőknek a megjelentést és az ülést 1550 órakor bezárja. 
 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 
 ________________________ 
 Dr. Ágoston Sándor  
 bizottság elnöke 
 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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